
PROTOKOL NR X/03

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 28 sierpnia 2003 roku
w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. l .
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska o godzinie 10r0 otwarla obrady

X sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Obrady rozpoczQto przy obecnoéci na sali obrad 19
radnych na stan 2l radnych, co stanowi 90,48 o/o og6lu Rady. Przewodnicz4ca stwierdzila
quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniazqca Rady powitala przybylych na sesjp: Burmistrza Leszka Kapcip, Wice
burmistrzów. Janusza Woániaka i Stanislawa Nowaka, radnych, naczelników wydzialów
Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, soltysów,
przedstawicieli partii, stronnictw politycznych, ntiqzkíw zawodowych, mediów oraz
wszystkich przybylych goSci.

Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturg radnego Bogdana Króla na sekretarza
obrad; radny Król wyrazil zgodq.
Sekretarzem obrad jednogloSnie wybrano radnego Bogdana Króla.

4 d . 2 .
Na sesji w dniu l7 lipca 2003 roku nieobecnych bylo dwoje radnych, nieobecnoéó

zostala usprawiedl iwiona.

4 d . 3 .
Burmistrz Leszek Kapcia, w zwi4zku z negatywn4 opini4 Zebrania Wiejskiego

w Podchojnach, wnosi o wycofanie punktu 13 i wprowadzenie w to miejsce ,,13. Uchwala
w sprawie powolania doraZnej komisji do oceny celowoéci i prawidlowoSci realizacji zadania
inwestycyjnego p.n. ,,Modernizacja oczyszczalni écieków polozonej w miejscowoSci Piaski
wrazz rozruchem poszczególnych etapów zadania jak i caloéci".

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjgla porzqdek obrad z poprawk4
zglo szon4 przez Burmi strza.

Porz4dek obrad.
czqsÓ r

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoóci radnych na sesji w dniu 17 lipca 2003 roku.
3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjqtych na poprzedniej sesji.
8. Informacja o wykonaniu Budzetu Miasta i Gminy Jpdrzejów zaI pürocze 2003 roku.
9. Uchwala w sprawie przyjgcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Gospodarki

Komunalnej i Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.
10. Uchwala w sprawie powolania komisji do oceny kwalifikacyjnej pracowników

mianowanvch.



1 l. Uchwala w sprawie powolania zespofu dla wyra2enia opinii o zgloszonych
kandydatach na lawników do Sqdu Okregowego w Kielcach i S4du Rejonowego
w Jgdrzejowie.

12. Uchwala w sprawie powolania Spolecznej Rady Kultury przy Jgdrzejowskim
Samorz4dowym Domu Kultury.

13. Uchwala w sprawie powolania doraZnej komisji do oceny celowoSci i prawidlowo3ci
realizacji zadania inwestycyjnego p.n. ,,Modernizacja oczyszczalni écieków polozonej
wmiejscowoSci Piaski wraz zrozruchem poszczególnych etapów zadania jak
i caloÉci".

14. Uchwala w sprawie zmiany Uchwaly Nr VII/69/03 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie
w sprawie zaciqgnipcia kredytu na sfinansowanie wydatków nie znajduj4cych
pokrycia w planowanych dochodach gminy.

15. Odpowiedzi na interpelacje.
16. Sprawy róZne.
17. Zamknipcie obrad.

CZ\SÓ II - wyjazdowa

Ocena przygotowania placówek oiwiatolvych do rozpoczgcia nowe-eo roku szkolnego.

4 d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokofu z poprzedniej sesji.

Rada Miejska przyjgla protokol zpoprzedniej sesji.

4 d . 5 .
1. Radny Stanislaw Baranski pyta, czy zagraniczne wyjazdy pracowników Urzpdu

Miejskiego sq celowe i jakie korzySci ma z tego gmina.
2. Radna Maria Baranska pyla. czy wlaSciciele mieszkai komunalnych mog4 liczyó na

czgSciowy zwrot kosztów wymiany okien.
3. Radna Maria Baraúska pyla, czy zostaly wykonane prace przy oSrodku zdrowia

w Rakowie.
4. Radna Maria Baraúska pyla, czy budynek bylego RPGK jest wlasnoéci4 gminy oraz

czy jest mozliwoóó zaadaptowania go na mieszkania komunalne.
5. Radny Krzysztof Swietlik w imieniu mieszkaírców bloków po bylym PGR w Zagaju

prosi o ustawienie tam pojemników do segregacji émieci.
6. Radny Leszek Sulek poinformowal, 2e w 2002 roku upominal sig o wykonanie

odcinka drogi Chorzewa - Caców. W marcu br. przyjechala komisja, która orzeHa,2e
zostanie wykonany odcinek w lesie poniewaz jest tam zniszczona droga. Radny Sulek
wyrazrl na to zgodg pod warunkiem, 2e zostanq oczyszczone przepusty i rowy.
26 sierpnia otrzymal pismo informuj4ce, ze nie zostanie to wykonane z powodu braku
funduszy. Radny uwu2a,2e naleLy zwolaó zebranie, na którym wladze wytlumacz4 to
mieszkaúcom.

7 . Radny Leszek Sulek powiedzial. 2e ftrma wygrala przetarg na odwodnienie drogi;
oczyécila pobocza, wycipla drzewa, z których grubsze czgéci uprzqtnpla. Kto w tej
sytuacji powinien posprz4taó.bo zazwyczaj wzywa sig do tego mieszkaúców wsi.

8. Radny Andrzej Hatny pyta, czy w éwietle dwóch sprzecznych opinii prawnych,
wprowadzenie podwyzek cen wody bylo zgodne z prawem.



9. Radny Andrzej Hatny pyta, jakie inwestycje Urzqd Miejski zlecll Zakladowi
Wodoci4gów i Kanalizacji, i w jakim trybie.

10. Radny Andrzej Hatny pyla. czy kiedy ruszy Euroubojnia, oczyszczalnia Scieków
bgdzie przygotowana do przyjgcia écieków.

I 1. Radny Adam Wójcik -w zwi4zku z sygnalami mieszkaúców- wnioskuje o zwigkszenie
czpstotliwoéci odbioru segregowanych Smieci z terenu miasta.

12. Radna Ewa Ftasznik pyta, czy zakohczono budowg:
a) wodociqgu w Lysakowie,
b) kanalizacji sanitarnej ul. Daszyúskiego, Glowackiego i miejscowoéciPiaski,
c) wodoci4gu w Ksiqze Skroniowie,
d) oéwietlenia ul. Przypkowskiego.

13. Radna Ewa Ptasznik pyta, czy rozpoczgto budowe boisk przy SP nr 4, remonty
mieszkaú komunalnych, remont ul. Glowackiego, budowg wodoci4gu na ul. Krzywej,
budowg parkingu przyUrzgdzie Miejskim, budowg kanalizacji ul. Dojazd, budowp ul.
Nowoprojektowanej oraz przebudowp ul 1l Listopada, która jest drogq krajow4
ipowinna byó wykonana z udzialem Srodków z zewnqtrz, a któr4 zlecono ZWIK za
I l0 000 zl.

14. Radna Ewa Ptasznik pyta, jakie sq plany wykorzystania pienigdzy przeznaczonych
w budzecie na inwestycje dotychczas nie rozpoczgte. Radna proponuje przeznaczyóte
pieni4dze na inne inwestycje m.in. na ul. KoScieln4, która powinna byó wizytówk4
miasta.

15. Radna Ewa Ptasznik w imieniu Wspólnoty Jgdrzejowskiej wnioskuje o wykorzystanie
budynku po rehabilitacji na mieszkania komunalne.

16. Radna Ewa Ptasznik w zwiqzku z remontem przez ZW|K budynku przy
ul. Pilsudskiego, mimo, iz w ubieglej kadencji byla propozycja, aby ZWiK przenieéó
do budynku po F{PSP, - pyta, czy planowana jest prywatyzacja ZW|K i dlatego
bardzi ej odpowi edni j est budynek wolno stoj qcy

17. Radna Ewa Ptasznik pyta, czy w sprawie boisk przy SP nr 4 bgda podjqte
zobowiqzania na rok przyszly.

18. Wiceprzewodnicz4cy Rady Teofil Spk pyta, dlaczego z 20 000 przew\dzianych
w budzecie na drogg LScin - Wanat, zrealizowano tylko 9 000 pomimo koniecznoéci
remontu w wigkszym zakresie.

19. Radny Pawel Smor4g pyta, czy w zwi4zku z budowq Euroubojni byla opracowana
dokumentacja w sprawie oddzialywania na Srodowisko oraz czy spelnione sq warunki
w odniesieniu do Skroniowa.

20. Radny Pawel Smor4g pyta, czy wprowadzenie taryf za wodg i Scieki bylo zgodne
z prawem; czy w zwi1zku z brakiem wiedzy lub znajomoéci przepisów radni zostali
wprowadzeni w bl4d oraz czy w czasie dyskusji nad projektem uchwaly radni mieli
mozliwoSó nie wprowadzenia nowych stawek.

4 d . 6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Burmistrza migdzy sesjami.

4 d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjgtych

na poprzedniej sesji.



4d .8 .
Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch przedstawila pozytyvvn4 opinip RIO w Kielcach

w sprawie wykonania budzetu miasta i gminy zaI pürocze 2003 roku.
Uwag nie zgloszono.

4 d . 9 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalp Nr )186/03 w sprawie

przyjqcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku
Publicznego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
/Uchwala Nr )186/03 w zal4czeniu do protokotu/.

Przewodniczqca Rady Miejskiej El2bieta WiÉniewska poinformowala, 2e radni
wchodz4cy w sklad powolywanych dziS komisji, zostali wytypowani na zebraniu
Przewodnicz4cej Rady Miejskiel z Przewodniczqcymi Klubów Radnych.

Ad. 10.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalg Nr )087/03 w sprawie

powolania komisji do oceny kwalifikacyjnej pracowników mianowanych.
NchwalaNr )187/03 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad.  11.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalg Nr )188/03 w sprawie

powolania zespolu dla wyraíenia opinii o zgloszonych kandydatach na lawników do Sqdu
Okrggowego w Kielcach i S4du Rejonowego w Jgdrzejowie.
/Uchwala Nr )V88/03 w zalqczeniu do protokofu/.

Ad. 12.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloSnie powzigla Uchwalp Nr )189/03 w sprawie

powolania Spolecznej Rady Kultury przy Jgdrzejowskim Samorz4dowym Domu Kultury.
lUchwala Nr )189/03 w zal4czeniu do protokotu/.

Ad. 13.
Przewodniczqca Rady Miejskiej przypomniala,2e na sesji w dniu 17 lipca 2003 roku

zostal zgloszony wniosek, aby Komisja Rewizyjna wraz z przedstawicielami wszystkich
Klubów Radnych przeprowadzila kontrolg inwestycji ,,Modernizacja oczyszczalni écieków
polozonej w miejscowoSci Piaski wraz z rozruchem poszczególnych etapów zadania jak
i caloéci".

Radny Adam Wójcik wnioskuje o wykreélenie slów ,,celowoéci i" z tytulu i z $ 2
uchwaly.

Rada Miejskaprzyjpla wniosek zg)oszony przez radnego Wójcika nastppuj4c4 iloSci4
glosów:

Z a - 1 6
Przeciw - 2
Wstrzymalo sig - 0



Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalg Nr f90l03 w sprawie
powolania dora'ánej komisji do oceny celowoéci i prawidlowoéci realizacji zadania
inwestycyjnego p.n. ,,Modernizacja oczyszczalni écieków polozonej w miejscowoéci Piaski
wraz z rozruchem poszczególnych etapów zadaniajak i calosci".
/Lrchwala Nr X/90/03 w zalqczeniu do protokofu/.

Ad. 14.
Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch wyjaSnita, ze uchwala w tej sprawie byla powzigta

na sesji w maju, jednak wymogi banku spowodowaly koniecznoéó podjqcia uchwaly. która
precyzuje okres splaty kredytu i zabezpieczenie wekslem in blanco. Pani Skarbnik
poinformowala równiel, 2e przetarg wygral Bank Ochrony Srodowiska z Czgstochowy;
oprocentowanie wynosi 5,61 o/o w skali roku, natomiast prowizja wynosi 0 %o.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalg Nr )091/03 w sprawie
zmiany Uchwaly Nr VIV69/03 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie w sprawie zaci4gnigcia kred¡u
na sfinansowanie wydatków nie znajduj4cych pokrycia w planowanych dochodach gminy.
fuchwala Nr )191/03 w zalqczeniu do protokotu/.

O godzinie I 110 Przewodnicz4ca Rady Miejskiej oglosila przerwe trwajqcq do godziny I laO.

Obrady kontynuowano przy obecnoÉci 20 radnych /na salg obrad przyszedl radny Andrzej
Gawlowski/.

Ad. 15.
- Raclnv Stanislau, Baranski pvta, czv- zagraniczne vyjazclv pracowników L:rzqclu ilÍiejskiego sq celou'e i jakie

korz.vici ma : legl gmina.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze wyjazdów zagranicznych jest niewiele, a te, które
s4 dotycz4 wyjazdów do miast partnerskich. Na targi do Reichenbach pojechal Naczelnik
Rogoza ztlumaczkqi zabrat materialy reklamowe od jgdrzejowskich przedsigbiorców.
- Ra¿lna tr[oria Baran.ska p])ta, cz]) wloiciciele mieszkan komunalntch mogq licz.vó na czqiciov'v rwrot

kosztów wvmi an r- okien.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzia\, 2e w tej sprawie potrzebna jest uchwala wspólnoty
mieszkaniowej okreélaj4ca cel, na który majq zostaé przeznaczone érodki.

Radna lvlaria Barariska p.vta, cz.v- zoslalt wvkonane prace prz.v- oirodku zdrov'ia r Rakov'ie.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e wszyscy zostali wprowadzeni w blqd poniewa2
w oérodku zdrowia w Rakowie byly 3 piece. Remont jest juz dokoúczony.
- Radna lvlaria Baranska pr-ta, czv budvnek b.viego RPGK jest wla.noiciq gnrin.r' ora: cz!- jest mo?liv:oíé

zaadaplox'ania go na mieszkania komunalne.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal,2epo ogloszeniu upadloéci syndyk jest gospodarzem
i odpowiada za caloíó maj4tku. W chwili obecnej ten teren zostal sprzedany i stal sig
wlasnoéci4 osoby prywatnej.
- Radnv Kr4,sztof Swiettik w imieniu mieszkaúcóv, blokóv' po bylym PGR v, Zagaju prosi o ustou'ienie tom

poj e m n i kóu' do segregacj i im ieci.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, 2e w czasie przerwy w obradach zostala
przeprowadzona rozmowa z Kierownikiem ZBM i Radnym Swietlikiem; sprawa zostanie
zalatwiona.
- Ra¿Inv Leszek Sulek poinformowal, 2e w 2002 roku upominal siq o w-konanie odcinka drogi Chorzewa

Cacóv'. trl' marcu br. przyjechala komisja, która orzeHa, 2e zostanie wykonany odcinek w lesie, poniewai
jest tam ntiszczona droga. Radnr" Sulek v,.vrozil na to zgodq pod v,arunkien, 2e zoston(l oczvszczone
przepusq) i rov1v. 26 sierpnia otrzvmal pismo informujqce, 2e nie zostanie to v'.vkonone z pou,odu braku

fundtrsz.v". Radnl' uv,a|a, ze nalen' nrolaó zebranie, na którt'm u,larlze vy-tlumdczq to mieszkancont.



- Rodn1, Leszek Sulek powiedzial, 2e .firma v'vgrala przetarg na odwodnienie drogi: ocn-lcila pobocza,

u,.vciqla drzewa, z którvch grubsze czqici uprzr¿tnqla. Kto * tej s"v-tuacji pov'inien pospr:qtaó, bo zan+'.r-czai
,t'zvyto siq do tego mieszkaítcótt'u'si.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e poniewaz sprawa dotyczy drogi pow-iatowej, Urzqd
Miejski wyst4pi z pismem do Zarzqdu Dróg Powiatowych i po uzyskaniu odpowiedzi
przeka2eja na piSmie.
- Racln.v Andrzel Hatn..v p1,ta, cz.v v, Sv,ietle dvuich sprzeczn.vch opinii prav'nvch, v'prov'adzenie podv'vzek cen

v'odv bvlo zgodne z prov'em.

Burmistrz Leszek Kapcia uwaía, ze opinia z RIO nie wnosi do sprawy niczego nowego.
- Radn.v ,lntlrzej Hatn.v- pvta, jakie inv,estvcje L,trzqd Aliejski zlecil Zaklaelotvi lI'odociqgów i Kanalizacii,

i v' jakim fn'bie.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, ze w biez4cym roku zlecono ZWiK wykonanie
przylqcza na ul. Daszyúskiego or¿rz wykonanie infrastrulctury podziemnej ul. I I Listopada,
co jest konieczne do modernizacli tej ulicy. Poprzedni wykonawca infrastruktury podziemnej
ul. ll Listopada zostaL wykluczony. Zakres robót zwigksza sig - w miarp odkrywania
pojawiaj4 siQ nowe potrzeby - w zwiqzku z czym trzeba bgdzie zwigkszyó érodki
przewidziane na ten cel.
- Ratlnv,lndrzej Hatn.v p.vta, c7- kieclv,ruszv Euroubojnia, ocz-v-szczalnia sciek<ivr bqdzie prz,-g<ttov'ana tlo

przvjqcia iciekóv,.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze wiadomo, jaka jest moc oczyszczalni i wiadomo,
w jakim stopniu jest wykorzystana. Nie ma zagroZenia, 2e oczyszczalnia nie bgdzie w stanie
przyjqó icieków z Euroubojni, jednak ci¿y na nas obowiqzek dokoúczenia remontów.
- Ratlnv Adam trl'ójcik -w zv'iqzku z s-vgnolami mieszkaítcótu- wnioskuje o ntiqkszettie czqstotliv'oSci odbioru

.segregov'an.vch imieci z krenu il,¡a.rla.

Burmistrz Leszek Kapcia obiecal, ze w tej sprawie wystqpi do firmy, aby ta w ramach umowy
zwigkszyla czqstotliwoSó odbioru émieci. O terminach mieszkancy zostan4 poinformowani.

Burmistrz Leszek Kapcia udzielila odpowiedzi na interpelacje Radnej Ewy Ptasznik:
- Radna Ewa Ptasznik pvta, cry zakttncT¡ttt¡ budov'q:

o wotlociqgu w Lysakowie, -Inwestycja, zgodnie z umowami zostala zrealizowana
i odebrana. Czekamy na kontrolg wykonania.

o kanalizacji sanitarnej ul. Da.sa,nskiegt>, Glovackiego, -jest w trakcie realizacji-
miejscov,oici Piaski - do 31 sierpnia

o r¡sv'ietlenia ul. Prmpkovskiego. - jest na ukoúczeniu.

- Ratlna Etla Ptasznik p.vta, czv rozpoczQto budovQ boisk prn SP nr 1, rentonrvu mieszkan komunalnvch,
reilnnl ul. Glov,ackiego, buclov'q v,oclociqS¡u na ul. Krzwrej, budovq parkingu prz.r' L'rzqdzie ,\liejskim,
budov'q kanalizacji ul. Dojazd, budov'( ul. líou,oprojektowanej oraz przebudowq ul I I Listopada, która jest
drogcl krajou,q i powütna b.r-ó'¡r.vkonana z uclzialem Srodkóv, z zetNnqtrz, a którq zlecono ZII'iK za I 10 000
zl.

Na budowg boisk wplyngly dwie oferty, jednak ze wzglgdów proceduralnych jedna zostala
odrzucona. W zwi4zku ztym nie bylo mo2liwoéci rozstrzygnigcia przetargu z powodu jednej

oferty. Mozna oglosió nowy przetarg, jednak prace przypad+yby na okres zimowy. Nalezy
zastanowió sig, czy nie przesun4ó inwestycji na rok przyszly.
W sprawie ul. Glowackiego rozmawialem z zarzqdcq, czyli dyrektorem Wojewódzkiego
Zarz4du Dróg. Dowiedzialem sig, 2e w roku bie24cym nie posiadajq 2adnych Srodków na
ewentualne partycypowanie w kosztach. MoglibySmy to zrobió sami, jednak w takiej sytuacji
zostaniemy obci4zeni za zajpcie pasa drogowego.
- Radna Ewa Ptasznik ptta, jakie sq plaqs \vkorzv-stonia pieniqdzr przezn(tczonvch w budzecie na inwesfvcje

dot.vcltczas nie rozpoczqte. Radna propontje przeznaca:é te pieniqdze na inne inwestvcje nt.itt. na ul.
Ko S c i e I n q, która pow i nn a bvó'¡t, i z.vtó,wk r¡ m i a st a.



Chcemy oglosió przetarg, jednak wiqize sig to z ul. 3 Maja Musimy zastanowió sig nad
przesunigciem irodków na ten cel i polozyó na tej ulicy kostke. Jeéli bgdzie pozwolenie Rady
opracujemy kosáorys.

- Radtta Etya Ptasznik v, imieniu trl'spólnoty Jqdrzejowskiej w'nioskuje o '¡v.vkorz.vstanie budvnktt po

rehabi litacj i na ¡n i e szkania komun alne.

W tej sprawie byly prowadzone rozmowy, jest opracowana koncepcja. Teraztrzeba uzupelnió
dokumenty Kiedy dostaniemy decyzjp, bgdzie molna przyst4pió do realizacji.

- Radna Eva Ptaszttik , w z,,riqzku z remontem przez Ztrl'iK budvnku prz.,- ul. Pilsudskiego, tttitttt>, iz
x, ubieglej kadencji b.vla propozvcja, abv ZII'iK przenieió clo budvnku po HPSP, - p.vta, cz.v planowana je'st

pr.fitotvzacja ZII''|K i dlatego bardziej odpon'iedni jest budvnek v'olnosto¡c1c.t'.

Budynek po kuratorium niszczal w zwiqzku z czym podjgto decyzjg o przejgciu, aby ZWiK
byt blizej mieszkanców i nie wynajmowal pomieszczeú. JeSli chodzi o prywatyzacjp, to na
razie nie ma takich planów. Jednak choóby prywatyzacjabyla. to 100 %o udzialów mialaby
gmina, a Rada Miejska musialaby wyrazió zgodg.

- Lt'iceprzeu,odniczc¿ct, Ra$t Teofil Sqk p.r-ta, dlaczego z 20 000 przetidzianvch v' budzecie na drogq Licirt
Il'enat, zrealizowano nlko 9 000 ¡nrnimo koniecznoici remontu v'wiQkszv-nt zakresie.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e wczeíniej zostalo ustalone i w projekcie budzetu
zapisane, Le lO tysigcy z drogi LÉcin Jakubów bgdzie przesuniQte na drogQ ChwaÉcice -

Wanat, gdzie bylo 20 000 a przetarg rozstrzygnipty na kwotg 26 000; wielkich oszczednoóci
nie bylo.

- Radw Pav,el Smorqg pvta, cz.y- w zwiqzku z budov,q Euroubojni bvla opracowana dokumentacja u' spratie
t¡ddziahnaania na sro¿lowisko oraz czv spelnione sr¿u,arunki v' odniesieniu út Skroniotra.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e 2adne pozwolenie nie mo2e byó wydane, jeéli nie ma
stosownych dokumentów. JeSli chodzi o ten dokument - byla mowa, ze jest.

Radny Andrzej Hatny przypomnial, 2e pytaljakie inwestycje zlecono ZWiK i w jakim

trybie.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil, 2e na ul. 11 Listopada zostalo zaplanowane 50

000, co nie znaczy, Le mo2na bylo zrobió to, co potrzeba. Gmina moíe zlecaó zadania swoim
jednostkom,bez przetargu. Tak bylo w przypadku ul. 1 1 Listopada i ul. Daszyúskiego.

Radna Ewa Ptasznik zap5rtala, czym spowodowana jest ró2nica (50 000 / I 10 000) ul.
11 Listopada.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial,2e zakresem robót.

Radny Pawel Snorqg pvta, cry v'provadzenie tanf za vodq i icieki b.vlo zgodne z praweil¡: czy t/t) z\riq'ku -

brakiem u,iedzv lub znajomo.ici przepisóx, rachti zt¡sÍali v'prowadzeni v bfu¡d ()raz cz.\'w czasie clvskusli nad
projekletn uchtratyf, radni mieli mozliwosó nie wprov,adzenia nov'vch stmrek.

Kierownik ZWiK wyjaSnil, 2e zaklad dostal zlecenie na dokonczenie zadania; podczas
przejgcia dokonano inwentaryzacji. Dotychczas zostal wykonany caly zakres sieci
wodoci4gowel za kwotg 60 000 - jest to udokumentowane i sfotografowane. Na dzieú
dzisiejszy zostaly do wykonanie roboty kanalizacyjne i wymiana wlazów.
JeÉli chodzi o budynek przy ul. Pilsudskiego, ta ka2dy gospodarz chce mieó wlasne lokum.
Zakres prac remontowych tego budynku obejmuje przygotowanie biura obslugi klienta
z wejéciem dla osób niepelnosprawnych - co nie bylo ujgte w planie. Co mozna - zaklad robi
we wlasnym zakresie, pozostale prace sq zlecane. Wszelkie inwestycje finansowane s4
z zysku zakladu. W planach mamy wyst4pienie o przeksztalcenie zakladu w spólkg z o.o., ze



100 % udzialem gminy. Po zalatwieniu spraw prawnych mogloby to nast4pió od 1 stycznia
przyszlego roku.
Jeéli chodzi o taryfy, to w odpowiedzi RIO zostaty podkreélone dwa przedostatnie zdania.
a nie zostalo podkreÉlone ostatnie zdanie, które dotyczy dwóch poprzednich.

Radny Pawel Smor4g poprosil Przewodniczqcq Rady Miejskiej o odcz¡anie
odpowiedzi RIO.

PrzewodniczEca Rady odczytala odpowiedi i dodala, ze radnych interesuj4 dwa
przedostatnie zdania. Rada nie podjpla odmownej uchwaly i tu lezal bl4d. Nie podjqliémy
odmownej uchwaly biorqc pod uwagg nie spelnienie wymagaú przewidzianych przepisami
prawa.

Radca Prawny Danuta Kiwiorska powiedziala,2e zapaznala sig z treÁciq pisma z RIO.
.,W sprawie podwyzek cen wody wypowiadalam sig pisemnie i w caloéci podtrzymuje to, co
powiedzialam. Z calym szacunkiem dla RIO, nie jest to organ kompetentny do zajmowania
sig tego rodzaju zagadnieniem, jako 2e nie lezy to w sferze spraw podatkowych, które RIO
kontroluje. Nie jest to 2adna opinia prawna w zwi4zku z tym nie moze mieó zadnej mocy
wiqzqcej Nikt z prawników zatrudnionych w RIO tego pisma nie formulowal. ani nie
wydawal opinii w tej materii. Kontaktowalam sig z nimi w tej sprawie i byli zdumieni treéci4
i zaszokowani, 2e moze pismo zawieraó tak sprzeczne ze sob4 stwierdzenia. Po pierwsze, ze
nie wchodzi w zycie, jezeli Rada nie zatwierdzi, po drugie, ze Rada moze nie zatwierdzió, gdy
taryfa jest zgodna z prawem. Proszg mi powiedzieó jak mo2na radnego zmusió, zeby
zaglosowal Nikt nie moZe radnego zmusié, 2eby zatwierdzil, bqdi nie zatwierdztl.
Interpretujqc to jedno zdanie nalezaloby powiedzieó, ze nie ma Zadnej taryfy a w zwi1zku
z tym w ogóle nie mo2na pobieraó oplat, bo taryfa obowi4zuje rok. Muszg powiedzieó, 2e s4
to stwierdzenia kuriozalne. Gdy rozmawialam z radcami RIO powiedzieli, 2e autor tego
pisma opieral sip na jakimÉ artykule z listopada 2001 roku, gdy ustawa jeszcze nie weszla
w zycie i zadnej praktyki w przedmiocie uchwalania taryf nie bylo. We ,,Wspólnocie" z 2
marca 2002 jest artykul o treéci zupelnie odmiennej, podobnie jak w,,Rzeczpospolitej" z 14
lipca br. Wszyscy sig zajmuj4 zagadnieniem - nikt nie umie wyjaénió. Opinia prawna moze
byó sporz4dzona wyl4cznie przez adwokata, radcp prawnego b4dá naukowca zatrudnionego
w katedrze prawa wylszej uczelni - nigdy przezjakiegoS blizej nie okreSlonego pracownika.
Niezmiernie zabolalo mnie stwierdzenie jednego zradnych wypowiedziane pólglosem,2e coé
robip wprowadzapc w bl4d lub nie maj4c wiedzy. Jako radni macie paistwo wiele uprawnieú,
zeby kr¡ykowaó pracowników Urzgdu i pytaó ai do znudzenia, bo od tego jesteémy, ale
obru2aó? Proszg trochg sip powstrzymaó, bo ja nie wypowiadam opinii, 2e ten, czy tamten jest
nieprzydatny w swoim zawodzie. Ostatnio spotkalam sig z tym, 2e pewne ugrupowanie
z imienia i nazwiska szkaluje mnie, szkaluje inne osoby. Ja mam rok na skierowanie sprawy
do s4du i zastanowig sig do marca przyszlego roku. Jestem radcq wykonuj4cym swój zawód
lat 25, w tym w samorz4dzie 10. Majqc za przeciwników adwokatów i radców wipkszoéó
spraw wygrywam. Dlatego mówienie, ze ja coi robig nieudolnie i nie mam wiedzy niepokoi
mnie a nawet obru2a. Zyczylabym sobie z Paústwem tak dobrej wspólpracy jak z poprzednimi
radnymi, gdzie owszem, krytykowaó - jak nalbardziej, ale trochg waZyó slowa.

Radny Krzysáof Chafupka poinformowal, 2e on powiedzial, iz radni zostali
wprowadzeni w bl4d i podtrzymuje to. Radni zostali wprowadzeni w bl4d nie tylko w tej
sprawie. Pismo z RIO podpisal Zastgpca Prezesa RIO pan Ireneusz Piasecki. Pani radca
powiedziala wyruinie, ze Rada nie ma prawa ustalania stawek, Pan Burmistrz powiedzial, 2e
chcialby z nami wspólpracowaó. Jakie s4 mo2liwoéci wspólpracy - Zadne. W innych gminach
ceny wody ustalaj4 radni.

Przewodnicz4ca Rady powiedziala,2eta sprawa dotyka wszystkich,którzy plac4zatp
wodg - st4d dociekania radnych.
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Radny Andrzej Gawlowski powiedzial, Ze zgadza sig z tym, co powiedzial radny
Chafupka, ale nie do koúca, bo nie pozwoli na to, co stalo sig przy uchwale transportowej, ze
cal4 wing wzigla na siebie Pani Skarbnik. Teraz cal4 wing próbuje sig zrzució na Pani4
Mecenas. Na pewno jakaé czgÉó winy jest, ale podobna wina jest Pani Przewodnicz4cej
i podobna wina jest radnych. ,,Kolejny raz daliSmy sig podejéó".

Przewodniczqca Rady powiedz\ala,Ze trudno mówió o winie, bo wszyscy chcqdzialaÓ
w myÉl prawa.

Kierownik Lato zapytal, czy na najblizsz4 sesjg moze poprosió jedn4 z kompetentnych
osób w sprawie cen wody, aby rozwiaó wszelkie w4tpliwoéci.

Przewodniczqca odpowiedziala twierdzqco i przypomniala, 2e sprawa ci4gnie sig juz

kilka miesigcy. Im wipcej opinii tym bgdziemy mieó lepiej wyrobione zdanie w tym temacie.

Ad. 16.
Radny Andrzej Gawlowski zlo2yl oéwiadczenie lw zalqczeniul w zwiqzku

z wypowiedziq Starosty Jpdrzejowskiego na lamach ,,Echa Dnia".
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej poinformowala radnych, 2e przed Domem Kultury

stoi ambulans, w którym radni mogq oddawaó krew.
Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, 2e w dniu l3 wrzeénia 2003 roku odbgdzie

sig walne zgromadzenie wspólników Euroubojni, na którym ma byó podjpta decyila
o doplatach zwrotnych. W zwi4zku zfym Burmistrz bpdzie potrzebowal upowaznienia Rady
Miejskiej w formie uchwaly, aby mógl glosowaó. St4d pro3ba, aby we wrzeSniu zwolaó sesjg
nadzwyczajnq w celu podjgcia tej uchwaly. Na walnym zgromadzeniu wspólników bgdq
obecne kompetentne osoby, które udzielq odpowiedzi na ewentualne pytania.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Teofil Sgk podzigkowal Burmistrzowi i Panu
Jezewskiemu za realizacjg wniosku w sprawie oSrodka zdrowia w Rakowie.
Pan Spk podzigkowal równiez Pani Stanislawie Leiniewskiej za zorganizowanie dozynek
w Rakowie.

Radny Andrzej Gawlowski powiedzial: ,,Wakacje sig skoúczyly i aktualne jest to, co
powiedzialem na sesji miesi4c temu".

Radna Ewa Ptasznik proponuje, aby zaj4ó sip spraw4 budowy obwodnicy w kierunku
Katowic oraz poprawió stan czystoSci w mieScie, poniewaz w soboty i w niedziele ulice s4
zaémiecone.

Radny Pawel Smor4g poinformowal, 2e radny Andrzej Gawlowski zlozyl
oéwiadczenie o rezygnacji z czlonkostwa w Klubie Radnych PSL, oSwiadczenie zostalo
przyjgte.

Naczelnik Maciej KoSmider poinformowal, 2e w dniu I wrzeénia uroczyste
rozpoczpcie nowego roku szkolnego odbgdzie sig w SP nr 2, natomiast o godzinie 1300 pod
pomnikiem odbgdzie sig spotkanie i zloíenie kwiatów.

Sottys Brynicy Suchej Pan Grzegorz KuSmierz podzigkowal za przygotowanie
dozynek. Pan Kuémierz zwrócil równie2 uwage, 2e ztylu sali nie slychaó obrad.

Ad. 17.
Przewodniczqca Rady Miejskiej on godzinie l2s0 zamkngla obrady czpéci I X sesji

Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
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Radni Rady Miejskiej w Jgdrzejowie udali
w celu oceny przygotowania do rozpoczgcia nowego
Radni odwiedzili nastppuj4ce placówki:

A. Zespól Szkot w Jpdrzejowie.
B. Przedszkole nr I w Jqdrzejowie
C. Szkola Podstawowa w Jasionnie
D. Zespól Placówek Oéwiatowych w
E. Szkola Podstawowaw Zagalu.
F. Zespól Placówek OÉwiatowych w
G. Zespól Placówek OSwiatowych w

sig na objazd placówek oéwiatowych
roku szkolnego.

Skroniowie.

I-ysakowie.
Potoku Wielkim

Dyrektorzy Szkol zaprezentowali radnym obiekty, pokazali efekty prac remontowych oraz
wskazali najpilniejsze potrzeby. Wszystkie obiekty byly czgiciowo odnowione oraz
posprzqtane i przygotowane do przyjgcia dzieci; nigdzie nie stwierdzono opóánieó w pracach
przygotowawczych.

Radni obejrzeli równiez park w Zagaju, przejgty od AWRSP.

Na tym - o godzinie 1620 zakoiczono II czgéó X sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

ProÍokolowala
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